
 

„… a když jsem odcházel, tak tu bylo skoro 

100 chráněných území vyhlášených.“ 



 

Nosatci – stepní živočichové v Praze 



 

Když přišel do 

Prahy , byl na 

všechno 

sám:…tady 

nebyl ani 

soupis starých 

stromů, který 

byl na každém 

okrese, když 

jsem  

odcházel, tak 

tu bylo skoro 

sto 

chráněných 

území 

vyhlášených.“ 

 



 

Krása křídel 



 

Paní Míla Strejčková v areálu Toulcova dvora 



 

Jeden 

z důvodů, 

proč paní Míla 

Strejčková 

vybudovala a 

vedla toto 

středisko: 

„Odcizování 

dětí 

přírodnímu 

prostředí 

s sebou nese 

důsledky- 

zdravotní, 

psychické, 

morální – pro 

jedince i pro 

společnost.“ 



 


